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SKOL- OCH UTBILDNINGSCHEFER 

PROTOKOLL 

Tid och plats  24 november 2023, lokal Mösseberg, Regionens Hus, Skövde 

Beslutande  Katarina Lindberg, Skövde 

  Leif Carlsson, Töreboda 

  Catarina Higgins, Gullspång 

  Robert Rydquist, Falköping 

  Hanna Olofsson, Götene 

  Anneli Alm, Tidaholm 

  Zophia Zander Norell, Tibro 

  André Essebro, Vara 

  Elin Liljebäck Nilsson. Skara 

  Karina Bronell, Falköping 

  Maria Appelgren, Mariestad 

  Harald Lundqvist, Karlsborg 

Frånvarande Grästorps kommun, Essunga kommun, Hjo kommun, Lidköpings 
kommun 

Övriga deltagande Hillevi Larsson, Skaraborgs Kommunalförbund  

  Johan Lindell, rektor vuxenutbildningen Skövde Kommun 

                                                         Gustav Grunselius, elevhälsochef Skövde kommun 

Ida Henriksson, måltidsutvecklare Skövde kommun 

Utses att justera Anneli Alm, Tidaholms kommun 

Sekreterare  ------------------------------------------------ 
  Hillevi Larsson 

Ordförande  ------------------------------------------------ 
  Katarina Lindberg 

Justerare  ------------------------------------------------ 
  Anneli Alm 
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§ 90 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar mötet.  

§ 91 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Anneli Alm. 

§ 92 Förra mötets protokoll 

Mötet beslutar att: 

Lägga förra mötets protokoll till handlingarna. 

§ 93 Information och återkoppling från Elevhälsochefsnätverket och Samverkansgrupp Barn och unga 

– Vårdsamverkan Skaraborg (Måltid som extra anpassning, Läkarintyg, SIP) (Gäster: Gustav Grunselius 

och Ida Henriksson) 

Några urval ur dragningen, övrig information i presentation på Teams: 

1. Anpassade måltider: ökning av anpassade måltider. Skolmåltidspersonal/skolor/förskolor får 

mängder av synpunkter och önskemål om anpassade måltider. Arbetsgrupp med bred 

representation har startats.  

Beslut i Skaraborg att endast godkänna bara läkarintyg från specialistläkare, ej från vårdcentral 

eller BVC. Detta är en Skaraborgsmodell.  

2. En väg in – syftet var att korta kön till BUP, men det har snarast blivit motsatt effekt. Stora krav 

på remisser med gediget underlag. Enighet kring formulering i Vårdsamverkan (se ppt).  

Läkarintyg framtaget, bara VGR´s stämpel fattas.  

§ 94 Medfinansiering vux 2024 (Gäst: Johan Lindell) 

Johan Lindell presenterar förslaget till kommunernas medfinansiering av statsbidragen för yrkesvux 

2024.  

Enligt den ekonomiska bilagan till vuxavtalet ska ledningsgruppen för KomX ta fram ett förslag till  

medfinansiering för Yrkesbyrån kommande år som sedan beslutas av nätverket för skol- och 

utbildningschefer. 

För att behålla samma volym av producerade poäng i våra yrkesutbildningar som för 2023 behöver 

medfinansieringen från kommunerna uppgå till 11 188 000 kr. Många kommuner har ett utmanande 

budgetläge för 2024 och därför föreslår ledningsgruppen för KomX att 4 925 000 kr av 

medfinansieringen för 2024 (motsvarar medfinansieringen för vård- och omsorgsutbildningarna) 

belastar KomX balanskonto.   
Se presentation och skriftligt underlag på Teams.  

 

Beslut 

Att med finansieringen för 2024 blir 6 263 929 kr. Summan fördelas på kommunerna utifrån 

invånarantal.  
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§ 95 Reflektioner från förmiddagens dialogmöte med Skolverket 

Kort dialog kring förmiddagens dialogmöte med Skolverket. Skolcheferna diskuterar möjligheten att 

bjuda in styrelseordförande för fristående enheter till politiska ordförandenätverket, för att erbjuda 

dialog mellan dessa grupperingar (utan deltagande av tjänstepersoner). Dialog mellan skolchefer och 

tjänstepersoner från de fristående enheterna behövs också. Det uttrycks också behov av gemensamt 

underlag vid ansökningar från fristående enheter, vilket varit aktuellt tidigare, men inte verkställts. En 

annan fråga som diskuterades var hur många elever som väljer bort poäng och alltså inte får 2500 p med 

sig i slutbetyg. Önskemål om att följa upp detta och belysa konsekvenserna framförs samt vikten av 

dialog med lärare och rektorer, främst på yrkesprogram.  

§ 96 Professionsnätverken – fastställande av uppdragsbeskrivningar 

Uppdragsbeskrivningarna som skrivits om utifrån att Samverkansstrategin är det nya gemensamma 

styrande dokumentet, är i stort sett klara. Endast nätverken för vux och ekonomi kvarstår. Vid mötet 

den 15 december går skolcheferna igenom uppdragsbeskrivningarna. Genomgången görs i 

basgrupperna. 

§ 97 PPT från studieresa till Skellefteå 

Samtliga presentationer från studieresan till Skellefteå ligger på Teams. Utifrån dessa bilder har en 

presentation tagits fram som visades för det politiska ordförandenätverket. Den ligger på Teams som 

pdf, men även som vanlig ppt och då finns anteckningarna synliga.  

§ 98 Tema Förändringsledarskap 

Politikerkonferens 29 februari 2024 

Till konferensen bjuder skolcheferna in nämndspresidierna. Torbjörn Sandén, Åbo universitet är bokad 

och platsen blir Billingehus.  

Skolledarkonferens 13 mars 2024 

Programmet är klart och läggs ut inom kort på utbildningskaraborg.se. Samtidigt öppnas 

anmälningssidan. Skolcheferna ansvarar för att bjuda in alla skolledare i sina kommuner, fristående 

enheter, naturbruk i Skara och Töreboda, studie- och yrkesvägledare samt nätverken för SIKT och SKIS. 

§ 99 Övriga frågor 

- Remisser 

Inga remisser aktuella just nu.  

- Tillsyn av fristående enheter (förskolor). Fråga ställs från Falköping om vi kan effektivisera tillsynen 

och hjälpas åt. Under våren kommer tillsynsmyndigheten till Skaraborg och efter det förslås att 

påbörja arbete med att genom samarbete professionalisera tillsynen.  

- Branschråd pedagogik har haft möte i veckan som gick. Tidaholms HR som är ordförande i HR-

nätverket deltog på mötet och visade den kompetensförsörjningsanalys som nätverket genomför 

årligen.  
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- Högskolan i Borås redovisade bekymmersamma siffror som visar ett vikande söktryck för 

lärarutbildningarna som genomförs på Högskolan i Skövde. Högskolan i Borås berättar att de inte 

får full kostnadstäckning för utbildningarna förlagda hos oss. Högskolan i Skövde har samma 

budskap, att de inte får full kostnadstäckning för lokalerna som HB använder. Högskolan i Skövde 

har även ställt frågan till kommunalförbundet om de som examineras anställs i kommunerna och 

detta svarar skolcheferna samstämmigt ja på.  

Lärarutbildningen är mycket viktigt för Skaraborg och förslag på hur vi kan bidra till att öka 

söktrycket till utbildningarna finns. Exempelvis kan vi ta fram filmer som visar förskollärare och 

lärare som gått utbildningarna och fått attraktiva jobb i kommunerna. Skolledarna kan också 

identifiera och pusha på barnskötare som kan vara aktuella för att gå utbildningen för 

yrkesverksamma. HB skulle bjuda in förskolerektorer till digitalt informationsmöte. Ett annat 

förslag är att skicka mejl till vikarierna där de informeras om möjligheten att utbilda sig på 

hemmaplan. Frågan tas upp för fortsatt dialog på kommande skolchefsmöten.  

 

§ 100 Avslutning 

Nästa möte: 15 december i Insikten, Science Park Skövde 


